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The Party

The Party بزالح

The Party of Allah

هال زبح

ـ الإمام عل (علَيه الّسلام) : أيسركَ أنْ تَونَ من حزبِ اله‏ِ الغالبين ؟ اتَّق اله‏َ سبحانَه وأحسن ف كل اُمورِكَ ؛1
.فإنَّ اله‏َ مع الّذين اتَّقَوا والّذين هم محسنونَ

1- Imam Ali (a.s.) said, ‘Would you like to be of the victorious party of Allah? Then be Godwary and
excel in all your affairs, for Allah is with those who are wary of their duty to Him and those who excel in
virtue.’[Ghurar al-Hikam, no. 2828]

.ـ الإمام الصادق (علَيه الّسلام) : نَحن وشيعتُنا حزب اله‏ِ، وحزب اله‏ِ هم الغالبون2َ

2- Imam al-Sadiq (a.s.) said, ‘We and our followers (shi’aa) are the party of Allah, and the party of Allah
is the victorious.’[al-Tawhid, p. 166, no. 3]

The Party of Satan

حزب الشَّيطانِ

3، لافاخْت نلَم ي خَلَص قولَو أنَّ الح ... عتُتَّب واءأه تَنالف ۇقوع دْءإنّما ب ، ها النّاسأي : (لامالّس لَيهع) عل ـ الإمام
ولن يؤخَذُ من هذا ضغْث ومن هذا ضغْث فيمزجانِ فيجيئانِ معا ، فهنالكَ استَحوذَ الشّيطانُ عل أوليائه ، ونَجا
نسه‏ِ الحن الم ملَه قَتبس الّذين.

https://www.al-islam.org
https://www.al-islam.org/
https://www.al-islam.org/mizan-al-hikmah-scale-wisdom
https://www.al-islam.org/mizan-al-hikmah-scale-wisdom/party


3- Imam Ali (a.s.) said, ‘O people! Truly the onset of problems is brought about by following the
desires… If the truth were pure there would be no disparity. However, a handful is taken from this [the
truth] and a handful from that [falsehood] and then the two are mixed and appear altogether. And this is
where Satan prevails over his followers, and only those who are favoured by Allah are saved.’[al-Kafi, v.
1, p. 54, no. 1]

4زبيرانِ ، اُولئكَ حّةُ النمةُ الشَّيطانِ ، وحم لُمـ : فَه قينناففيها الم فصي لَه ن خُطبةـ م (لامالّس لَيهع) عل ـ الإمام
.الشَّيطانِ ، ألا إنَّ حزب الشَّيطانِ هم الخاسرونَ

4- Imam Ali (a.s.) said in one of his sermons where he describes the hypocrites, ‘They are the
companions of Satan, and the incinerating sting of the Fire. They are the party of Satan; indeed it is
Satan’s parties who are the losers.’[Nahjul Balaghah, Sermon 194]
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